



Membership No. 會員編號:

APPLICATION FORM 入會表格

Applicant Information 申請公司資料:

(Please write in block letters 請用正楷填寫)

Company Name _____

公司名稱 _____

Correspondence Address _____

通訊地址 _____

Business Registration No. 商業登記號碼 _____

Company Website 網頁地址 _____

Year of Establishment 成立年份 _____ Total no. of Employees 總員工人數 _____

Name of Association _____

所屬商會 _____

Business Profile 業務簡介

Particulars of Responsible Person 負責人資料:

Name _____ 姓名 _____

Position _____ 職銜 _____

Tel No. 電話 _____ Mobile No. 流動電話 _____

Fax No. 傳真 _____

E-mail Address 電子郵件地址 _____

Particulars of Contact Person 聯絡人資料:

Name _____ 姓名 _____

Position _____ 職銜 _____

Tel No. 電話 _____ 傳真 _____

E-mail Address 電子郵件地址 _____

Referee Information 介紹人資料:

Referee Company Name _____

介紹人公司名稱 _____

Referee 介紹人 _____



Application Procedures 申請手續:

Please submit the application form together with a copy of the business registration, name card and a company cheque (payable to “Hong Kong Brands Protection Alliance Limited”) to our office (Address: 1/F, CMA Building, 64-66 Connaught Road Central, Hong Kong).

請以中英文填妥入會申請表，並連同公司商業登記副本、公司代表人名片及公司支票（抬頭：『香港工商品牌保護陣綫有限公司』）寄交本會（地址：香港中環干諾道中 64-66 號廠商會大廈 1 樓）。

Please select the following type of membership: New members shall be entitled to waive the registration fee on one product for the value of HK\$500 (Membership promotional offer for 2022).

請選擇下列一類會籍：新入會會員可免一個產品的登記費，價值 HK\$500 元（2022 年會員推廣優惠）

General Membership: ~~original price HK\$4,000~~, 2022 Special Offer: HK\$2,000

(Subsequent Annual Fee HK\$1,000, membership valid from 1 Jan to 31 Dec)

公司會員普通會籍：原價：~~HK\$4,000~~ 元，2022 年優惠價：HK\$2,000 元

(其後需每年繳交年費 HK\$1,000 元，會籍有效期為每年 1 月 1 日至 12 月 31 日)

Lifelong Membership: ~~original price HK\$15,000~~, 2022 Special Offer: HK\$9,000 (One off payment)

公司會員永久會籍：原價：~~HK\$15,000~~ 元，2022 年優惠價：HK\$9,000 元(一次性付款)

A crossed cheque payable to 『Hong Kong Brands Protection Alliance Limited』

支票抬頭請寫 『香港工商品牌保護陣綫有限公司』

The company and personal data provided in the application form will be used for the purpose of providing membership services of the association, including but not limited to the following: (1) identify the admission procedures; (2) release the information and contact information of the Association; (3) statistics and research analysis; (4) formulate a membership directory, etc. All the data provided in the application form is voluntary. Failure to provide some data may lead to an applicants unsuccessful application due to the failure to obtain accurate information. In addition, the association will not use the personal data collected for sale or be passed onto any third parties.

確認所提供之申請資料無訛聲明 Declaration of Correct Information:

申請表內所提供的公司及個人資料，將用作提供本會會員服務之用途，包括但不只限於以下各項：(1) 辦理入會手續；(2) 發放本會資訊及聯絡；(3) 統計及研究分析；(4) 制定會員名錄等。申請表內所提供的各項資料均屬自願性質，如部份資料未能提供，可能導致未能成功辦理入會申請。此外，本會不會將收集所得的個人資料用作銷售或轉移給第三方用。

I declare that the information provided on the application form is true and correct to the best of my knowledge and belief.

本人謹此聲明於香港工商品牌保護陣綫有限公司入會申請表上所填寫的各項資料均屬正確無誤。

Sign and Chop

申請人簽署及蓋章 _____

Date

日期 _____